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No. 83-559=-C

THE STATE OF TEXAS IN THE DISTRICT 'COURT

Vs. 54TH JﬁBiCI&L'EISTRICT

DAVID WAYNE SPENCE McLENNAN COUNTY, TEXAS

TESTIMONY OF DEANDRA GAYLE KELLEY

APPEARANCES

e e wuw GRd | wEm emD  mes wem sew s

FOR THE STATE: MéLEﬁHA& COUNTY DISTRICT ATTORNEY

McLENNAN COUNTY COURTHOUSE

WACO, TEXAS 76701

BY: HON, VIC FEAZELL, District

Attorney, and HON. NED BUTLER,
Agsistant District Attorney
FOR THE DEFENDANT: FULBRIGHT, WINNIFORD, BICE & MARABLE
, A PROFESSIONAL CORPORATION

5400 BOSQUE BOULEVARD

WACO, TEXAS 76710

BY: HON, RUSSELL D. HUNT

-and-

SHEEHY, LOVELACE & MAYFIELD

PROFESSIONAL CORPORATION

1200 AMERICAN-AMICABLE BUILDING

WACO, TEXAS 76701

BY: HON, L. HAVES FULLER III

BE IT REMEMBERED that on this the 22nd day of May, A.D.,

1984, the above and foregoing entitled and numbered cause
came on for Hearing before sald Honorable Court, Hon.
George Allen, Judge presiding, whereupoﬂ, among other proceed

ings, the following testimony was elicited from Deandra

Gavle Kelley, to-wit:
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DEANDRA GAYLE KELLEY

called as a witness on behalf of the State of Texas, and
having been first sworn, testified as follows, to-wit:

DIRECT EXAMINATION

BY MR. FEAZELL:

Q Will you state your fuliyname for the record? That'é
not working, Hon, none of'tham are.

A Deandra Gavle Kellew,

0 Okay. Now, we need for you to talk loud enaugh, Gayle;
that the last people avér here can hear you} If we
have a real bad problem, we will turn that on, but it
has a buzz in it. 8o, if you can talk loud enough that
they can hear you, that ﬁill help. Also, this man
sitting between us is going to take down every word you
have to say. So, we will;need for you to answer out

verbally, instead of headshakes, all right?

A A1l right.

Q Okay, your name is Deandra Gavle Kelley?

A Yasa sir.

G But you go by Gayle, is that correct?

A Yes, sir.

0 Okay. ﬁéw, Gayle, vou need to try to speak up louder,
okay? | |

A Okay.




FORM 740

PENGAD CO., BAYONNE, N.J. 07002

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

L O o O

Fo T S« - = B e D " I = S e T

Kelley = Direct

Gayle, were vou living in:wace during the year 19827
Yes, sir.

Where were you living during the first part 6£ 1982?
The Methodist Home. . :

And by "The Methodist Home," you're talking abcut chg
Methodist Children's gcmé over on Herring?

Yes, sir. |

When did you move inte‘tha Methodist Children's Home?
It was October of '80,

October of '807

Yes, sir.

And how old were you then?

Fifteen,

Fifteen. How old are you now, Gayle?

Eighteen. |

And we noticed when vou walked in that you're pregnant,
Yes, sir.

How many months?

Eight.

Eight. Now, Gayle, if at any time vou need gyhreak to
go to the restroom, if ?au will just let me know, we
will talk to the Judge and let the Judge know, okay?
Yes, sir.

Now, you lived there at the Methodist Home until what

3=
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Kelley - Direct |

date, the last time yeu;left?
A July 23zd,
MR. FEAZELL: Can everybody hear aii right?
Or would vou rather havé that on? :
THE COURT: Can you hear all right?
A JUROR: Barely. ’_
THE COURT: Wéil, just keep your veiéé‘uy, if
vou would, please.
BY MR. FEAZELL:
A July 23rd.
THE COURT: Would ya'll rather have é:m
!micraphcne turned on? Would it be better?
MR. FEAZELL: "‘n’o you think it woulé'é"

(Whereupon, Court stood at ease
(momentarily.

BY MR, FEAZELL:

0 Gayle, will you say your name, so we can see how it
works.

A Gayle Keilaye

MR. FEAZELL: 1Is that too loud, too much of

an echo?

BY MR. FEAZELL:

0 Gayle, while you were living at the Methodist Home, did

you get to know a young fellow by the name of Kenneth

b=
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telley - Direct

Franks?

Yes, sir. ;

How did you get to know Kenneth? Where did ygu m3et
Kenneth? . ’

At the Home.

He was also living there?

Yes, sir.

Okay. Did you get to kne% Kenneth pretty wail?

Yes, sir. |

How long -- I mean, abaué when did you meet Kenneth?
He was one of the firstkgeaple I met when I arrived at
the Home, |

Okay. 8o, you met him when yvou first got there?
Yes. | |
Did va'll get to be friends?

Very, very close frie&ds;

How would you desecribe ydur relationship with Kenneth?
More of a brother-sister falationship, ’

Okay. But in addition to be a brotber-sisterftype
relationship, would you consider yourselves as being
pretty close?

Yes, sir, ,

Okay. Gayle, I'm going to show you a piatura; it‘s

already been introduced into evidence as State's
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Kelley - ﬁirect

Exhibit 2. I'm going‘ts*ask you, do you recaggize'that?
Yes, sir. |

Who is it?

Ken Franks. ;

And does that look like Ken, the way he appéééé&?

Yes, sir. ’

During the last few months you'knew him?

Yes, sirx, |

While vou were at the Kéﬁhodist Home, did you also get
to know a girl named Jill?

Yes, sir.

When did vou meet Jili?:‘

When she first arrived at the Home .

Do you remember about when that was?

No, sir.

Okay., 1I'm going to show you State's Exhibit 4, and ask
you, do you recognize the girl with the brown hai:?
Yes, sir.

Who i8 that?

Jill Montgomery.

Does that look like Jill, as vou knew her, right the
last few months?

Yes, sir.

Now, you described your relationship with Kan'gs a

-6
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Kelley -~ Direet:

brother-sister relatieﬁship. Did va'll do ahi#gs
together? | o

Yes, sir,

What kind of things did you do together?

Well, occasionally, we would go out to 1unch;1fwe did a
lot of school activitiaé écgathar. .

Were ya'll allowed off-campus together?

Yes, sir. ” | 1

What did you use for traﬁsportation when you would go
off-campus during the timé that you both liveﬁ there?
Mr., Franks would come and pick us up at the Home.
Richard Franks -- :

Yes, sir.

== his daddy?

Yes, sir,

Did you get to know Richard Franks?

Yas,ksir.

Did you get along with Righard Franks?

Yes, sir.

I believe you helped plan Kemmeth's last birthday party?
Yes, sir. ’

Who did you plan that party with? ~

With Mr. Franks.

Was it a surprise?
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Relley - Direct

Yes.

It was supposed to be, én&way?

Yeah. It was supposed to have been.
Okay. Mr., Franks, was h§:aware of ya'll's r&l&éianship?
He knew ya'll were good7££iends? :

Yes, sir,

When did Kenneth move away from the Methodist Home?
Just approximately? “

It was right before school let out for the summer, I
believe, April or May.

0f 19827

Yee, sir.

And it's been a little over two years since then,
hasn't it? | |

Yes, sir.

Have you changed some since then?

Yes, sir,

Wall, you have gotten pregnant since then?

Yeah. Uh-huh. |

Gained just a little bit’cf weight?

And I've let my halr grow out longer.

Okay. When Kenneth moved away from the Methodist Home,

did he have any kind of txanspQrtaticn then?

Yes, sir. His father bought him a motoreycle.
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K@llay,é Direct

What kind of motorcycle?

If I'm not mistaken, i€ §§s a Yamaha.

But I'm wondering, hew §£g was it? Wae it a Eig; what
they call a "Chopper" Bi?é?

No. It wasn't a'Hog,” sir. It was a smallefiﬁike,

Just a little road biks?‘

i

Yeg, eir.

Okay., Mainly just for ggﬁﬁing around town, wgsﬁ‘t it?
Yes, sir. | .

Did Kenneth ever take you for rides on his motorecycle?
Yes, | ’

You would jump on the baék and ya'll would just ride
around? |

Yes,

Would you go anywhere in particular when you would go
riding around?

A most frequent place was Koehne Park, 0-6.

Okay. You said the most frequent place was nghne Park,
and then you said "0-6." What is "0-6"7

0-6 was just a name that the kids would eall it. But

most of the time we would eall gfl:fﬁfﬂiiﬁf;v%?;:::D
So, the kids called it sometimes '"O-6 Park'? ’, o

Yes, sir,

Would that have been because of old Highway 6 used to

-
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Keligyiayﬁiééét

go through there?
Yes, sir.
And it went from "01d 5“,@0 "0-6"17

Uh-huh,

Okay. So, it was Koehne Park, 0-6, and I think I just

heard you say, we aailaé,ié/
Yes, sir. There was a group of us that calleé‘it that,
because we would be @ut'ﬁhéx@ almost every night‘

A whole group of you called it "our area'?

?aé, sir, U

What group was that?

Ken Franks, myself, Paé%iek Torres, Bobby Brim, and
that's sbout all of us.

Ya'll were the ones th&ﬁ went there most reguigr, didn't|

you?

Yes, sir. And Patty Diaz.,

Patty. ©Now, that's the s#me ?ggggﬁgiaz that's in
Germany in the, what, NaﬁyéiE%igéﬁgg;::>

In the Army. '

In the Army now. Okay. 'ﬁid you consider all of Koehne
Park your area? Or éﬁs’there just a certain part of
Koehne Park that was your area?

There was just one yartiéﬁlar place,

And what part of the p&rk’was that?

«10-
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It was off down tewaxd-aézit was a cirecle. cha ycu
went in, you would have tﬁ go down into a highway to get
to it. And it was saclaéeé there was only cne way in
and one way out.
Okay. Gavle, right now we 've airaady got in avideac@
an aerial picture of ﬁ@rthwest Waeco, State'’ & 14 ii t;
would 1like for you to come down here and 3&3&& with mé
just for a second, 1I° m4g@ing to give you a test, okay?
Here is Valley Mills Srive. ﬁera s the big hill by
the lake. Show the jury, if you can -- and this right:~
here, T will go ahead aﬁd,telliyou, that's Keghne Park.
Are vou situated? Gkay%*?ight == where? Rigﬁ%_hera?
(Mumbling.) | | -
At the little ecircle, Eélthaﬁ what va'll call itg too,
the circle? i
(Mumbling.) Ty
",TﬁE“REPQREER;x,limvaﬁrry, but I ﬁaﬁ't’%ﬁ&% vOu
THE COURT: Ygu re going to have to syaak up.
MR. FEAZELL: She called it "our area.”

Okay, thank ?au,(@ayle,

BY MR. FEAZELL:

Gayle, how many times a week would you and Kenneth go
to your area?

As often as we could get out.

=]11=
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Relley m~§iréat

And about how often Was §ﬁat?

I would say three times;fﬁhe max -- the maximnﬁ,
About three times a weég? P
Yeg, sir. ’

But as many times as ycg,gaulé?

Yes, sir. And when I was out of the Home, it was every

Y

night,

When you were out of thé Home, vou went there every
night. Yow, when was it that vou were out of the Home?
The first time? |

Well, when was 1t thaﬁyycu were going there every night?
It was in June. - |

T
0f 19827

g
Yes, sir.

Okay. Who all would you go down there with every night?
Patrick Torres, Kenneth Franks, Patty Diaz, and
occasionally Bobby Brim.

Ocecasionally Bobby, too?

Uh~huh,

Okay. But most of the time it was vou and Ken, wasn't
ie? |

Yes, eir.

Were there other people who knew that va'll went down

to Koehne Park real regular?

-12-
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Sometimes all night, and sometimes 1:00 or 2:00 in the

K%lieyyéfﬁiract

A lot of the school kiéé §er school, Or iﬁiéﬁ?bé&y
wanted to find us, tha? kmaw we would be dcwn‘tﬁere.
Okay. ©So, it was just ﬁﬁe general knawleéga, i£ you
wanted to find one of §§QS& folks, you migh€ w§ﬁt to
cheek Koehne Park at aighs, right?

Yes, sir.

About how late would y&?ii stay there in your:araa there

at the eircle?

crpem—————"

morning. )

Okay. You didn't stay there all night too Qfﬁéﬁ, though
did you? |

No, sir.

Because Richard Franks &ayt pretty close tabs on
Kenneth? |

Yes, sir.

Okay., HNow, did you knaw;that -~ tell the jury whether
or not you were aware ¥§ well, did you know if Kemneth
was in summer school or not? .

Yes, sir. |

Was there any special restrictions, vou were awaraVof,
that was put on Kenneth éhil& he was in summer school,
about what time he had to be in? |

No, sir.
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Kelley ; §£reet
Okay. He didn’t m@ntiaﬂ:that to you? |
No, sir. /K
All right. Gayle, while you were living at the Methodigt
Home, did you get to kan g man by the name aﬁ'ﬂﬁn%ar
Mohammed Deeb? e .

N =

Yes, sir, g
What name did you call gﬁ; Deeb? Did he ha§é agﬁick-

name?

Yes, sir. We called him ‘
"Lucky." All right. ﬁcw éié you get to knﬂWﬁﬂééb?ﬁ

The first time I ever heard of Deeb was when some of

R

the other girls at the Mome told me he gave "?dt” awvay.

]

Gave "pot" away?

Marijuana. Yes, sir.
i e

Okay. Some of the giris te1d you he gave aw&?,m&rié
juana. B8So, what did yéﬁ éa? N

I went over there and met him,

Okay. A lot of the girls were going over there to meet
Mr. Deeb, weren't they?

Yes, sir,

He had quite a reputation at the Methodist Children's
Home, didn't he?

Yes, sir,

Did he give away things other than marijuana?
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Kelley w'ﬁirﬁﬁt

Cigarettes, beer, Cak@s; ¢andy.
Just about whatever yau w§nted?
Yes, sir.

Whatever was in the store?
That's right. |

How well did you get to know Deeb?

e,

Pretty well, sir.

— o

And how did you get ﬁa:kﬁow him well? Did you go over

to the store a lot?
Yes, sir.

Did you see him during’thg beginning weeks? Wéll, about
when did you meet Deeb? Tell the jury that. ’ 

I would say around the spring of '82,

Ckay. Sometime in the s?#iﬁg of 827

Yes, sir. L

During the spring of ’8égywere you just seeiﬂg ﬁim at
the store, or did you séarﬁ seeing him other places?

No, Just at the store.

All right. When did you start working at _Fort Fisher?

It was during the school yeax ‘81, I believe.

Okay. And when did you quit working at Fort Fisher?

In the summer of '82,
Summer of '827

Uh-huh.

“15=
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Kelle ? ﬁirect
Is it the summer of 'Sz’wﬁen Deeb came over 36 §iéit
with you at Fort Fisharva c0u§1e of times?
Yes, sir. k
Okay. But during the S§?ing you were just aggiﬁg him
at the store? g
Yes, sir.
Vere vou going to the si@re Just as a cﬁsﬁe@é?, or to
pick up things he wwa1d give you, or did you 5§ng
around and talk to him &éme?

T would go over there to get things from the store and,

also, to pick up "pot", and to talk to him,

Okay. Cavle, did Kenneth know Mohammed Deeb?

Yes, sir.

And how did Kenneth kﬂqw’gbhammeé Deeb?

Through me. :

Through vou. You iﬁtrééﬁCed them, or what?

Well, sometimes Ken wﬁuié g0 over there with’mée

So, sometimes Ken would go to tﬁe store wiﬁh:you?

He knew Deeb through gﬁﬁér ways, from hearing some of

the other girls talk, toég He knew that Deeb gave away

€y L

pot .
Okay. 8o, he found out about Deeb through some of the
other girls at the Methodist Home?

Yes,

ol fm
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Kelley - Direct

And, then, he met Deeb by going over there t&fﬁﬁe store
a couple of times witﬁ yag?

Yes, sir. |

Are vou aware of whetha?,ar not Kemmeth 1ikad;qr
disliked Deeb? .

He disliked him very'muéﬁ;

Disliked him very much, UWhy didn't Kenneth lika Deeb?

Deeh had o cvrush on me "'&ﬂéi ¥epnneth falv werv nroreetrive
of me.

P e

Any other reason?

T don't believe so, sir.

How about the first time he met Deeb, how did he feel

about him then?

Well, he didn't like the idea of Deeb glving younger

kids "'pot".

Okay, But, T mesn, whéﬁ he first met him, didﬁyou
become aware of wh@ther’he felt neutral tswathﬁeeb, or
was 1t like hate at first sight, or what?

Yeah. He was very hostile, Hate at first sigﬁt, I
would sav, |

Any particular reason? Or Kenneth just diﬁn'tylike him?
He just didn't like him, *

Okay. Now, when did Kemneth realize that Deeb had a

crush on you?

-17-
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Kelley - Direct

Well, it was very obvicus to anyone.

o

But about when? Shortl? after he met him?

Vas,

Okay. Was Kenneth openly hostile toward Deeb?

On occasion, yes.

And tell the jury what yau mean by -- I don’t;ﬁﬁnt to
put words in your mouth -~ so, what do we m%aﬁ;by -

' when

what do you mean by answering the question "Yes,'
I say "openly hostile'? |

Sometimes we would be riding by on the motorcycle and

—

he would flip him off, call him a "bastard."  3%ét“any-

thing to annoy him,

Okay, You would be riéiﬁg by the store?

Yes. | |

And you sald Kenneth would "f£lip him off." Tell the
jury what that means, "fli? him off."

Give him the finger.

Okay. Make an cbscene gesture at him?

Yes.

And T guess -~ did Deeb ever show vou any signs, or did
you ever figure out hﬂW’Ba&b felt about Kenneth?

You could tell there was hostility.

Okay. 8o, Deeb didn't like Kenneth either?

Ko, sir.

~-18-
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Relley - Direct

Do you know why Deeb éiéﬁ?t like Kenneth?

I think, to Deeb, he a@ﬁéiﬁgréé ¥en my boyfriend..
Okay. He thought Kegﬁéé§ was in the way of ygg and him
having a relationship @?VS@m@thing? .

I guess you could put ituthat way, sir,

Gayle, did you hang around the store a wheie"iét? 1
mean, did you apené“lang’houfs there? Or was it just
kind of in and out? | |

In and out,

Okay. So, vou didn't ga ovar and, sav, s§aﬁd eight
hours at one time? |

No, sir. |

Did wou spend a lot of times playing the vide§ game$, or]
anything like that? |

No, sir. ‘

Okay. Just kind of got shat you wanted and gé§ out?
That's right. - S

Okay. . How did you feel, Gavle -- and be honest with
this jury -- how did vou feel about ”Lucky,“ ébaut Deeb?
e was a nice man, but I never considered him any more
than a friend. |

Okay. You didn't feel romantically inclined toward him,
or anything?

No, sir.

19~
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Kelley - Direct

Okay. How, what do yauyﬁaan by, "He was a nieé’m&n”?
Are you being honest with the jury about that?

Well, if he's going tofgive all of that stuff away.

I mean...

Okay. So, that's what{§éu mean by "nice man"'?

Yes, sir.

You're not telling this jury he was an upstgﬁding
citizen, or anvthing like that?

No, sir,

Gayle, did you ever see a guy that you found out was

named David waigfi?pence? -

s i

On occasion.

M

Okasy. Let's talk about prior to July 13, 1982, Did you

ever see him?
P T

A few ti@es at the Rainbow.

Did vou ever talk to him?

- =
No’mfiEL«”QL“

Did he ever talk to vou?

No, sir.

Never a word passed between you prior to July 13, 19827
No, sir.

Okay. How did you know his name was David Spence?
Through Christine. L

And who was Christine?

=20«
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Kelley = Biréeﬁ

She wbrkeé at the Rainbow. Was she Eavid'sfgirl friend?
Yes, sir. ‘
And how did vou know hiﬁ through Christine? Tell the
jury what you mean bykthaﬁg I mean, know whdjhs wgs.
She would always t@lk abéﬁt him, And I belie?$; 0§é
time, she pointed him out. E

She pointed him out, Okay. Did you ever see David

Spence prior to July the 13th anywhere besides at
BT e pracsny
Rainbow store?

On occasion ouk at Kﬂ&hﬂ%éﬁ

Out at Koelne?

g e o R

Yes, sir. But not in our area.

Not in vour area?

No.

Well, how is it that yoﬁ would see him out at Koehne,
but he wasn't in your ares, since you always went to
yvour areal?

There is a strip of beach along before you gét to
Koehne -- before you get to our area -- before you get
to the circle, there is a strip of beach right along in
there. |

Okay. Gayle, are you talking about -- if this’is your

area here -- are you talking about this strip of beach
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right here?

Yes, sir.

And is that strip of beach visible, as you come down
this hill on the road? |

Yes, sir.

And that's a little waysyfrem the road into ghat strip
of beach., How did you know the person you wékg seeing
was David Spence?

I recognized hin, |

And how did you recagnizayhim? Is thereianything
distinctive about him?

His eves.

Could you see his eyes? I mean, did the car get that
close, or the motorcvcle?

He was with a group of other bikers.

Okay. So, by the association, you knew it was Spence?
Yes, sir.

Did vou know a fellow named Gilbert Melendez? Or did
vou know who he was? |

T knew who he was. T had never met him.

And how did you know who Gilbert Melendez was?

I had seen him with David Spence. -

Had somebody pointed him.out to vou?

No.
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How did you find out his name?

Through Christine. " :

Through Christine. Okay. Because she had talked about
him? |

Yes, sir.

Had you ever talked to Melendez, Gilbert Meleﬁéézg
prior to July the 13th of '827 |

Mo, sir.

Okay. The time you saw -- or did you say time or times
you saw Spence at Koehne? More than once?

I would say at least twice.

Okay. Do you know whether Gilbert was with him on
those occasions? |

On one time, ves.

One time vou saw Gilbert?

Yes, sir.

Gayle, do you know, or do vou have any idea exactly

_when it was, or how close it was to July 13, 1982, that

you saw David and Gilbert at that beach?

No, sir, I don'c.
Was it wintertime or summertime?

Oh, I would say it was probably at the end of the

fgchool year, because that's when we most frequently went

down_there.
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Okay. Do you r&member'if you were on a mctaﬁcﬁéla?
Me and Ken? |

Uh-huh,

Yes.

That time? Or were yaﬁ in a car? Or on Kaﬁﬁéﬁh’s‘_
motoreycle? Can vou r&member? The time ycﬁ $éw David

and Gilbert? That migﬁtghalp us narrow 1t dﬂWﬁ{,

If I'm:not mistaken, sir, we were in Patty's Thunderbird

Okay. Do vou know when'Patty got her Thunderbird?
When she graduated. It*@gs a graduation present,

That year?

Yes, sir.

So, then, that would have put it after graduation day,
19827

Yes, sir.

All right. Gayle, sometime around the firatfgart of

T

P W N

July, or last part of June, somewhere in there, did you

decide to leave the Methodist Home?
M’-\\_

et ey o

Yes, sir.

What did you do when yo&;&ecidaé you were going to
leave the Methodist Home?

I went to work at Fort Fisher to get my chaék, And I
called "Lucky" from Fort Fisher, to give me a’riée to

the bus station.

-2
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So, you went to Fort Fisﬁer to pieck up yaurkchéék,;aﬁd
then you called Deeb, zo‘SQe if he would givéiyeu a
ride to the bus station?k |

Yes, sir. |

Did he give vou a ride to the bus station? ;

Ho, sir, He told me he was going to Dallas fo visit
his brother, and that héiwvuld give me a ri§a tﬁ Grand
Prairie, which is whareyi,was going. |

Okay. And did he, in faéﬁ, give you a ride to Grand
Prairie? |

Yesg, sir.

Were you going to CGrand Prairie for keeps, for good?
Or were you planning to stay just a little while?

I was just going to stay for awhile.

Did Deeb know that?

Yes, sir.

How did he know that?

I told him I would ecall him,

And why were you golng to call him?

He told me he was golng to be staying with his brother
and that he would give me a ride back.

Okay. And did he, in fact, give you a ride back?

Yes, sir.

Now, where did he give you a ride back to?
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Patty Diaz's apartment,

And where was Patty ﬁiaz iiving?

The Northwood Apartments.

Northwood Apartments. Okay. How long did yeu $tay
there in Patty Diaz's agartment? |
One night. |

One night. Where dié you go after that?

"Lucky" rented another apartment.

And where was that apartment?

Also in Northwood. -
And what did he rent that apartment for, Gayla?

b

Fﬂr m&s o M_w,,./: -

" |

R

How come? Why did he rent you ti?;/épartmantgf/
Py

I don't know,

o
. o
e

You don't know?

He wanted to.

Okay.

But it was going to be my apartment.

It was going to be yours. You weren't expecting the
two of you to live together in that apartment?

No, sir.

Well, did you have any idea why he would be wanting to
rent you an agartmént, Gayle? 1If vou know, fime; if

you don't, you don't.
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No, sir.

But since he was, vou Qé#e‘willing to stay there?
Uh-huh,

Okay.

If he was going to pay the rent, why not?

I understand, And dié’ycu move into that apé?éﬁent the
next day?

Yes, sir.

Was it a furnished apartment?

Yeg, sir.

How long did you stay in that apartment?

Two days.

Why only two days?

We got in a fight on the afternoon of the second day.
Who got into a fight?

Well, I really wouldn't ecall it a fight, I wbﬁld savy,
in an argument. |

Okay.

A disagreement.

But you said "we." VWho is "we'?

Ma and Deeb. | |
You and Deeb., Why did you and Deeb get into é&figﬁt?
Deeb walked into the apartment on the second day and

Kenneth and I were there,
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He walked into the‘apaﬁﬁéénﬁ he had rented féx’ygu and
he caught vou and Ken ﬁ%ére? | |
VYes, sir. ’

What were you and Ken doing?

Mot much,

But what? Tell the jury.

We were just lying down 6n the floor.

On the floox?

Yes, sir.

Was the TV on?

Yes, sir,

All right. And were ya'll watching TV?

Yeah. And drinking.

And drinking?

And smoking dope.

Smoking dope. And did "Lucky" knock on the ééaf, or
did he just come on in, or what?

The door was open.

The door was open. You had it open?

No. But I mean it was unlocked.

Unlocked,

You could walk in,

o, he just walked on in?

Yes.
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What did he do when he gsﬁ i@ﬁc the a§artman§? e

Fﬁ wélkeé in an& 1eeka& scrt o

e

Okay. What do you meaaiﬁy "saégmggwghackad“? 
Surprised at seeing Ken tﬁera.

Well, was he angry?

I would say, yesah,

Okay. What did he do?

He just -~ he told me he wanted to talk to ma@’
All right. And, then, what did he do? |
He left.

He left. And what did you and Kenneth do?
Just stayed there for a’coupla of more minutes,
waere getting reddy to ieava to go out,

Where were vou getting ready to go?

To the park, to the lake,

Where at at the lake? Whereabouts?

0=6, ’

waent out to 0-6, Xoehne Park?

%*hﬁh @
What you call "our area''?

Yes, sir.

sh&gkeéifii:?"

HWe

_w e sasmesmparr oot 7 T 0 T e e s e st i

Okay. Did you go back to the apartment after that?

Just to pick up a few personal belongings.
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0 All right. And wefe'yggoébié to get your yarseﬁéi'
belongings without rumning into Deeb?

A Yeah,

0 And what did you do with yeur personal belcnginga?

A I put them -- I stayeé with Patty Diaz.

0 Moved back in with Paﬁty?

A Yes, sir.

0 ggLfriégg Whan Deeb brought you back from Baliasmw\%

/ff from Grand Prairie, did you have any plans to maybe go

to work at the Rainbow Inn?
e

A Yes, sir.
0 Or the drive-imm, I m@aﬁ?

A Yes, sir. I was due ﬂe go te wnxk the mext weel .

L

Okay. Had he talked to you gbout that?

T ———

Yes, sir.

.\\

0 Ckay. Dur&ﬁguﬁhis time, did you feel like -~ well,

Just tell the jury whather or not Deeb was still acting
the same toward you? Or was he starting to try to put

the make on you, or anything like that?

A Would you repeat the question.

0 During that time, I'm wondering if Deeb was acting the

same to you that he did when he fifst met you, or was

he starting to try to get you to be his girl friend?

A Ken wouldn't let him see me,
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Kélley,éyﬁir@ct
Ken wouldn't let him.Séé*ycu?
Ho. Most of the time Kén;wguld be with me aﬁé;?atty
at the apartment. |
Okay. But was Deeb trying?
Deeb was trying to sa&“m&; yes,
Okay. How did that afféct Deeb?
He became very frustrated.
I imagine. Did vou aver ga to work for B&aé?
No, sir. k
Why not?
Because of the éisagreeﬁéﬁt we had at the apartment.
Okay. And, so, the deai at the apartment happened
right before vou were sﬁﬁedulad to start working for
Deeb?
Yes, sir.
Okay. HNow, before the thing happened at the apartment,
was there a time you remember when you were at the

P et

Rainbow Drive-Inn with Deeb and an insurance man came

in?

S ———

Yes, sir.

Where were you in the atafa when the insurance man came
in? , ’

Behind the counter to the left on a Coke box.

Sitting on a Coke boxn?
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K&11ﬁ§ % §iréct
Yeah. It was a cold dziﬁk box,
Okay. You don't mean'a 1£ttle -~ do vou meaﬁ one of
those little yellow wsé&eﬁ things? Or do yeu;mean like
tha icebox type? | |
It was a refrigerated one, the kind that you é1iéa back
the top. k |
Okay., And vou were sitﬁiﬁg on that?
Yes, sir.
How long had vou been zhaxe?
Excuse me?
How long had you been there at the store when the
insurance man came in?
Oh, five or ten minutes.
Okay. 8o, vou hadn't been there very long?
No, sir,
Did the insurance man start talking to Deeb?
Yes, sir.
And when he did, what were vou doing?
I was stiilravar there én th@ box.: . Théy-were closer-:
to the door. |
Were you paying any attention to what they were doing?
HNo, sir. |
Do you vemember the insurance man's name?

Ho, sir.
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K%llﬁ?’f Direct
Did he talk to you any?
Yes, sir.
Did he get you -~ huh?‘ 7*

He said, to tell me where to sign.

¥ fo_ai
Where to sign what?

The insurance form.

Okay. Did hestalk to you about buying insurance or
anything?

No, sir. When "Lucky" came over and explained it to me,

S

e RO

o,

4t was for a workman's, like, say, a hospitalization,

S .
T

/workman's comp.

f You mean "Lucky' came over and explained it to you?
f .

/ Yes, sir.

S0, then, apparently, the insurance man had explained iy
to him, and then he came over and explained it to you?
Yes, sir.

Do you remember how "Lucky” explained it to you?

He just told me it wéulé give me benefits for the
hospital, medical care, and hospitalization.

In case something h&gﬁéﬁed at work?

In case something happened to me.
In case you got hurt?

At work. Yes.

Did he say anything to you sbout 1life insurance?
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Kelley - Direct

No, sir.

Did he mention that h@‘ééé taking out 1ife inéﬁfaﬁéé
on you? o

No, sir.

Did he give you any idgé €hat he would get ?éié;"if_ycu
died accidentally? i o

Ne, sir.

Okay., Did the insurance man ask y@u anything about the

M~— B — S -

beneficiary?

PR
e

Is it possible that he might have said something to you

from over by Deeb an& yeu didn't hear him?

Raallygxﬁﬂéiéﬁutwpay”that mueh aggggg&gfmfsmﬁffi::?
Okay. You just weren't all that interested?

No, sir,

All you did was just aigu where he told you to sign?

I thought it was for the workman's b@n@fits, Yes, sir.
Okay. Gayle, I'm going to show you something that's
already been marked as State's Exhibit 38. 1Is this your
signature down haré on thé bottom?

Yes, sir. |

How, turn it over. 1Is that your signature right there?
Yes, sir.

Do you remember -« and how about down here?

YA
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‘When did you find out, for the first time, that there

Relley - ﬁiﬁéat

Uh~huh,

Looks like three sign&ta&as?

Yesg, sir.

Do you remember signing 1t?

Yes, sir. |

Okay. Did you read it before you signed itg'azi
anything?

No, sir.

Did you happen to notice up here in :&is corner up here,
right here, where it says, "Beneficiary, Mohamumed Deeb"?
No, sir.

You didn't look at that?

No. And I didn't see that "housewife', either.

Okay. Gayle, tell this jury whether or not you heard
Deeb tell Mr., Sanchez that you and him were living
together?

No, sir, I did not.

was a policy that would have paid Deeb 520,000, if you
had accidentally ggﬁteﬁ'kilied?

After the deaths.

After the deaths, How long after those éeaths?

Almost a year amé’a half.

kay.
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Kelley - Direct

(Whereupon, Counsel for the State
(approached the Bench, and an off
(the record discussion was had out
(of the hearing of the Reporter.
THE COURT: Mr, Feazell said it was going to
take a pretty good while for him to finish. I think
now would be a good time for us to take a break.
So, let's take a recess. And we will stand
in recess for about ten minutes.

" (Whereupon, a recess was had.

THE COURT: All right, go shead.

BY MR. FEAZELL:

£

L o O P

And your name is?

Gayle Kelley, ’
Gayle Kelley. And you're the same -- for the record,
you're the same Gayle Kelley that I was talking to
before we went on break?

Yes, sir.

Okay. Now, Gayle, I believe when we stopped talking,
you had moved back in with Patty?

Yes, sir.

And you were living there in the apartment with Patty?
Yes, sir.

How long did you live there in that apartment with

Patty?
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Kelley - Direct

A couple of months.

A couple of months?

Yes, sir, No, I take that back. I don't think it was
more than a month and a half,

Okay. Wow, you lived wiﬁh'Patty several different
times, didn't you?

Yes, sir., Off and on.,

And shortly after that, did vou move back into the
Methodist Home?

Yes, sir.

When did you move back into the Methodist Home?
M e T

e
ey sttt AT T

It was at the end of June,

e
At the end of June?
S A e
Yes, sir.
Okay.
Or the beginning of July.
m%%m, . e
Or early July, somewhere in there?

St

m\zkbelieve I was there right before the 4th 0f’Jg}y,

T— -
e e

holiday.

s e

T

Okay. Wow, Gayle, on this insurance application that's

got your signature on it, where it says "housewife" and
all of that stuff --
Yes, sir.

-~ it's dated June the 22nd. WNow, does that help your
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memory? By that happaniﬁg on June the 22nd, yéu feel
like you had moved back into the M hgﬁiszmﬁsmemsamﬁwher

around the 4th of July?
e

s o S

Yes, sir,
Okay. HNow, when vou moved back into the Math@dist'ﬁome,
where had you been living immediately prior tc ¢eving
back into the Methodist ﬁame?

In Patty Diaz's apartment.

With Patty again. Okay. 8o, what it was, it was
Patty's for a day, than,a# the apartment that Mr. Deeb
had rented for a couple 6£ days?

Two days, Yes, sir,

Then back with Patty for awhile, and back at the
Methodist Home somewhere around the 4th of July
holidayse?

Yes, sir.

All right. HNow, before you moved into that apartment
with Patty, the two days you stayved there at Deeb's
apartment, tell the jury whether or not Deeb ever spent
all night long with you there in that apartment?

No, sir.

Okay. Are you sure'abaut that?

I'm not:real sure about the first night, but I know

the second night, he did not.

38~
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Kelleyﬂ;Vﬁiregt
Well, would vou remambé£ whethar he slept in the same
bed with you or not?
No, sir.
You mean vou wouldn't fémamber, or he didn‘t?':
No, sir. He didn't.
Okay. Where did vou sleep the firet night?
On the couch?
You slept on the couch?
Yeg, sir.
Okay, You do remember that?
Yes, sir,
But you don't remember if he was in the bedroom or not?
No.
Okay. And the second night, was he there the second
night?
Yes, sir.
Huh?
Yas.
No. You were there the second night. Was Deeb there
the second night?
Oh, no, sir.
Okay.,
I'm sorry.

Then, from there to Patty's apartment, and then to the
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Q Why did Ken askoyou to?
A / Because he knew, if I didn't go back, I would eventually
/ g ~
[ be caught, and it would mean a lot more trouble than
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to the Methodist Home,

Okay.

Kallayiujﬁireet

Methodist Home around JQEy the 4th. VWhy did ?ﬁﬁ,ge back

what I already was in. 80, he told me, for the best of
it, just go back and wait it out. Because you have to

be 17 to be legal, to be out.

And T wasn't yet 17,

And, so, because Ken Franks was asking you to, vou went
back to the Methodist Héme?

Yes, sir.

What did you do, just walk up to the office and turn
yourself in?

I just packed all of my stuff and went back to the dorm.
All right. And what did they do to you when you went
back to the Methodist ébildren's Home?

They placed me on two w&éks restriction.

Is that like being grounded?

Yes, sir. You don't see outside.

You don't get outside?

Well, you can go outside, but you can't leave the dorm

40~
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Felley = ﬁité@t

premises,

Right. You can't leave the campus?

Rigt;t S |

Okay., After you went bgék,t@ the ﬁeghcdist7ﬁéme,'éid
you see Xenneth -- |

Yes,

~-- after that?

Yes.

How.was it that you saw Kenneth, if you were on
rasﬁrictiéns?

The dorm that I lived in was at the very beginning of
the Methodist Home, wheﬁyycu go in, it's the first
dorm that you will see, It's right after the guard
post, |

Okay. |

I was standing outside and Ken had tried to come over
to see me, but the guards wouldn't let him through,
he didn't have a campus pass,

Okay,

He yelled through the gate that he wanted to talk to me,
and then he turned around and left. |

All right. 1Is that the last time that you avér saw him
alive?

Yes, sir.
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Kellev uyﬁifé%t

Do you remember about when that was?
If I'm not mistaken, si?; it was on a Monday night, I'n
not real sure on the éaﬁé} |

Okay. It was maybe a ﬁéék before he was kille&?

I'm not real sure. | |

Okay. Now, that was during the summer, Qayle?

Yes, sgir. ’ |

If you had not been cn,ﬁastricﬁieng do you e&ink you
would have probably been with Kenneth on July the 13th?
Most definitely.

And where would you have gone?

Out to Koehmne Park, |

Are you sure about that? :

Yes, sir, |

You always went there, éién't vou?

Yes.

When did you find out that Kenneth had been killed?

I learned it from the ré&ie. I believe it was the day
after that it was announced.

Okay. Shortly after that, did you get off of restrie-
tions?

Yes, sir, ;

And what did you do then?

I left the Home,
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Kelley - Direct

Again?

Yes, sir.

How come? e - B

e

wgll,'ﬁﬁfﬁas three days:befgzﬁgﬁmhb£xthdala  fﬁd§ also,

I didn't like the idea ¢f being in the Hama;fﬁﬁ'the
first place. S0, I weﬁﬁ'inta seclusion for é&&&t’two
weeks, |

What do you mean "into seclusion"?

I just didn't let anybody see me or come to me, talk to
me,

Was that over Ken's daaéh?

Yes, sir, k

Pretty depressed?

Very much.

Where did you go during those two weeks?

I would just sort of hidaiout at Patty's, or -~ and I
had also gotten & job, tc go to work.

Where were you working?

At the THOP. |

At the THOP?

International House of Pancakes.

Over on 1-357

Yes, sir,

Okay. Were you staying anywhere else besides Patty's?

43




FORM 740

PENGAD CO., BAYONNE, N.J. 07002

10
1 Ji
‘ ’  12

fﬂ3

14

15

16
vj?
Y
1_19

20

21

22

- 23

24

25

£ L D P 0O P

o B = T B

Kelley - Direct

No, sir.

Okay. What shift did ?§#'W9rk at the IHOP?Z—

The graveyard shift, sir, 11:00 to 7:00.

And slept during the d&??f

Yes. .
During that time vou were staving at Patty’s, §id any-
thing unusual happen thafé at the apartment w&ile vou
were gone? | |

There was one break-in figbt after I moved in.

Okay. By ”break»iﬁ,“ you mean somebody broke into the
apartment? |

Yes, sir.

How do vou know scmabaéy’%roka in?

The window was brokaa*, 

Uh~huh,

The house was compleuely_tsrn up.

What do you mean the house -~ vou mean the apartment,
everything inside?

Yes, sir.

Okay. Describe it to the jury.

The furniture was all turned over, the beds were all
torn apart, drawers in the dresser” bureaus were all
turned over and everything was dumped out of the

drawers, The knfves in the kitchen were laid out in a

by
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Kallay -yﬁiract

row on the counter.

Wait a minute. The k&ives in the kitchen were 1aid out
in a row on the csuntar?

Yes, sir.

You mean averything eiﬁé“%aa all turned u@ﬂiﬁéjé@%ﬁ.and
messed up? o

Yeg, sir.

But laying out on the té&ia, the knives waré‘in a row?

Yes, sir.

Tell the jury how the kniv&s were in a vow?

equence. MNWWMMW»
MWW
kﬁgg%ifﬁwdown to the butahar knives,

You mean laid out real straight?e

Yeah, Like in a line. ’

Was there anything stolen?

No, sir, ‘

You looked through everything and nothing was missing?
Yes, sir. |

Now, did you look real géﬁé through the house, through
the apartment, to mﬁke,éuﬁe none of vour stuff was
stolen? |
Yes, sir.
And you're absolutely sgré none of it was stolen?

Yes.
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ﬁwﬁggﬁxhiﬁ‘ like that?

Kelle a'ﬁirﬁet

Whoever it was that bré&%?iﬁ, was there anytﬁi§g kaft
behind? . |

They left a note.

A note?

Yes, sir.

What was t{%Mn?t?ff-itﬁéh‘@n?

If I'am not migtaken, it:wgs written on a piecé’@f bag,
like a paper bag.

A piece of paper bag. ﬁayy@v know what it was written
with?

I would say a pen.

Okay. You would say a ?éﬁ. But do yoﬁ remember, or nof
Ho, sir. I don't vemember what it was written onm.

Okay. Do you remember Qﬁat the note said? If you don'g
remember the exact wmrda,~tell the jury, as Sest you
remember. - e
I really don't ramemb&z‘ﬁéa exact words. I~kn§w it went
something to the effect; we missed you this time, but

we will get you next time.

We missed you this time, but we will get you next time

Something to that effect.
What did you and Patty think about that note? f///

Patty got very hysterical. «wawf”“//
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Kelley - Direct

She was scared?

Yes, sir. |

Did she think it was aiﬁeé at her?

Yes, .

Because it was her apartméﬁt? | |
That's right. I had »:}zzl‘yf:maved in, T think, maybe the
day before, or two &ays befsre that,

DLd you think it was aimed at her?

Yes., I had no reason ﬁé believe that samﬁbady would
write saméthing like that to me.

You had no reason to b@ligve anybody would write some-
thing like that to yeu,"Qayie, what happened to the
note?

Patty, I think, threw it away.

Okay. |

I'm not real sure about that.

She was pretty scaf&d?“

Yes, sir.

Did anything else unusuai happen there at the apartment?
There was a second break-in.

Another one?

Yes, sir. .

Tell us about that one. How do you know the place had

been broken into that time?

AN
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Kelley - Direct

Well, we came home fra@fw§rkiag that mﬁraiﬁg;géﬁé as we
walked in -- . . s

Now, let me tell you to S§eak up, 80 everyb&é?lcan
hear, and talk slow ané’énungiate, okay? Ysuféama in
from work that morning? ’

We found the door ajar. o

Now, you had been werking'at IHOP, right?

Yes, |

Okay. Go ghead.

There was a red substance on the door. I really
couldn't tell vou what it;was, it was splatﬁ&teé all
over the door. , |

Well, what did it look iika?

I would say Big Red. It had -- when you t@u@h&é it,

it was sticky, like may§é it was soda water.i,ﬁut I'm
not real sure, I couldn't really tell you what it was.
And when you w&lka& in, the tables were overturned. And
this time, the only ﬁhiﬁg that was wrong, thﬁ’hédrﬂﬂm
was messed up. But nothing was taken, it was just
messed up again.

Do you remember abhout whaﬁ these break~ins were, Gayle?
Ne, sir,

Were they after the murders?

Yes, sir.

b8
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Kellé? ; Eif@@t

Gayle, did vou have aﬁ‘éeéasien to see B&viéfépénee
after the murders? |

Yes, sir.

Do you remember when that was?

I don't recall the date.

But you do kncw*i; w&syaftez the murders?
Yes,

Where were you when vou saw him?

At the 7-Eleven omn lgth;

The 7-Eleven store on 18th?

Yes, sir,

oo e T

Tell the jury where you were in relation to the store,|
/

Or how did you come to see him? ‘!
Patty and 1 had went ﬁe’tﬁe store for, I'm not real !
sure, cigarettes and Cokes, mavbe. T had went in t%;
store and Patty had staﬁ&d behind in the caf,: !

You went in the store and Patty stayed in the car? /

H

f
Yes, sir. ; 5
All right., How long were you in the stove? |
I would say five or ten minutes.,
Okay. Then what haggané&? %
When I walked out, he wés there. |

He who?

David, "Chilly."
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K@i§@§ s_§ir@cﬁ

"Chilly.," 1Is that a mi@kﬁamﬁ he had?

That's the only name i’%ﬁéw him by.

Okay. So, awhile ago hefﬁge the break when you were
talking about David Sgeﬁée -

I was meaning "Shilly@f

-~ you meant "Chilly"?

Yes, sir, |

And "Chilly" is the samé‘as David Spence?

Yes, sir.

S0, you walked out. And where was David?

At the front of the Thgﬁéer%ird.

At the front of the Thunderbird, which is Paﬁty’s car?
Yes, sir, | |

Was anybody with him? .

Gilbert Melendez and "Sunshine."

Whe is "Sunshine"?

I don't know her real naﬁé,

Okay. But you know har’by the name, street name,
"Sunshine"? (’ :

Yes, sir.

Did anything happen, in particular, when you §$ikad out?
I overheard "Chilly" sa?iﬁg, I gueBds to ?attyg when I
walked out, "I wonder hﬁw it would feel to live to be

gt
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Kelley %iﬁiiéé%
You heard David say tG,Eééty Diaz? | |
I took it he was sayiﬁgiié to her, because I wés walking
out, as it was being sé£§;~ .
Tell the jurv what yau‘ﬁéérd.
"How would it feel to iiﬁg to be 1877 .
Had Patty just had a hi?ﬁﬁéay or somathing?‘“*   
I believe so. o 1
Okay. Did David say gngthing to you?
He turned around and laéked at me and said, ?ﬂéll,
here's the bitch we've %éan loocking for.” -
Who did he say that ta?  |
I guess it was directed at me.
Okay. He said, "Here's the bitch we've been.loocking._
R
for.' |
Yeah. But it was sort of like under his breath
muttered, But it was stiii, yvou could hear hiﬁ;
Could vou understand him?
Yes, | |
Is there any doubt in your mind as to what he said?
Yes. -
Huh?
I mean, that's what he said, there's no doubt in ﬁy
mind. ”
¥o doubt, ves, that's W&ét he said. Okay. I want vou
wi-
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Kelley - Direct

to tell the jury what aiség if anything, Eavia $§énce
said to you. And I waﬁggyem to use the axaC£ w§rés that
David used. |
He asked me out.
Okay. What do you m&a§% “Ha asked vou cu$"§f Héw did he
ask you out? : ”
"Would you like to go aﬁ%? Go out paftyimg,’g§;eut?“
Okay. And what did you say?

"No,"

"Mo." How come?

Even at that time, I diéﬁ‘t go out with bikers,

Okay., What did he say when you told him ”ﬁg;“,y@u
didn't want to go out with him? And use Daviéis own
words,

"Well, since Deeb hasn't gotten any, waulé_yaazlika to

s

& e

get fucked by a real man"?

Okay. Did he say ié 1ik$fthat9 kind of subdued like
yvou just said i¢? B

No.

Why don't you let the jury hear how David said it to
vou, please, |

"Since 'Lucky' hasn't gotten any --"

Did he say "Lucky", or did he gay Deeb?

I don't remember.

-52-
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Kelzey.h Rediract

Or maybe he was-asking éﬁéut the apartment ﬁiﬁﬁ Deeb
I'm not quite sure. But I would like to shaw yeﬁ againg
Gayle, the application $or insurance policy with your
name on 1t, Do vou ncﬁice the date? ‘H'

June 22nd.

June 22nd. And is it ?éﬁr testimony, Gaylé;ﬁih_t;the
-~ Deeb rented the apartment for you after this apyli»
cation had been filled @uﬁ, correct?

Yes, sir. o

Because, I believe yau said ya'll got =-- ~ha’g@t”mad
at you the second day y@u were in that apafum%nt?

Yes, sir. : | ’ 

&nd that's why you diénft gzo to work for him? ,_

Yes, sir. o ’  

And you thought that whéﬁ the insurance was boaght, it
was because vou wefé Fizing to go to work? .

Yeg, sir. |

And that never happened. Okay. ﬁaw, about thié
diagram, Mr, Hunt ask&é'ysu to approximate wﬁére every-
body was. | | |

Yes, sir,

But he asked you to put Ris and Y's, So thaé @& ¢&3
remember, do vou mind if I put like an "ap” ‘sowe can

remember that it is an approximate?

-89~
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Kelley ;URe&ifaééfﬁéarcss
(Nodding head.) o
Now, about you being appalled about what Spéncépsaié to
you there at the 7-Eleven when he used what,ﬁé,aﬂunt
called an "F" word. You said vou had heard that from
people you knew. But, now, there are different wayslgf
using that word, aren't there? ’
Yes, sir.
Have you ever heard it used just in profanity? I mean,
just somebody getting mad and saying it?
What, just saying "fuck'?
Yes, ma‘anm,
Yes.
And that doesn't a?pall_you, does it?
No, sir.
Because that's a lot different than«somebodygggking you
if you want to? ’
Yes, sir.

MR. FEAZELL: I think that's it, Judge.

RECROSS EXAMINATION

BY MR, HUNT:

Q

I have a couple of questions, agproximat&lyg4’whan we
talked about approximations on that chalk beafé, can
you remember what the land -- or the X's thst @é’have

got down there -- and, again, I'm just tryiﬁgféé”maka

-00-
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Kelley - RegrgiFgRedir¢

You wouldn't take any pot from him?
Ho, sir.
You wouldn't take any beer from him either?
No. I don't drink. Wﬁy‘ﬁbuld I need beer? I wasn't
staying at the Home. Who could I give it tﬁ?fi 4
I don't know. You didn't take anything frcm;ﬁi@ then?
I didn't need it.
You just had your usual relationship, except vou didn't
take anything?
That's right. |
MR, HUNT: 1I'll pass the witness, Your Homor,
MR, FEAZELL: One moment, Judge.

FURTHER REDIRECT EXAMINATION

BY MR. FEAZELL:

Q

L

P

Gayle, you were asked abbuﬁ this statement that you
gave to the police on September 14, 1982, That was
only two months after the murders, right? |

Yes, sir,

And it was pointed out to you that there is'ﬁéthing in
here about David Spence?

Yes, sir.

Everything in here is about Deeb, correct?

Yes, sir.

Did anybody ask you anything about Spence?

B -
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Kelley - F.Redirect

No, sir.

Did Spence mean anything at all to vyou héck,tgeﬁ?

Ho, sir. He did not. | P |
Did you even know what his real name was b&ckyéhén?
Only by “Chilly." |

Ckay. MNow, you were also asked about aftar tﬁa%mnrders
and after you left the Héme, got off restrictién, and
Mr. Hunt used the wardﬁ,’"want back to your ususl
relationship with Seab;“' Is that a correct statement?
I don't know what you mean by "usual.”

That's what I'm asking you. What kind of relationship
did you have with Deab?f ’

I believed it was just friend to friend.

Okay. Before the murdérs, were you even frieﬁds?
With Deeb?

Yeah, In your apiﬁioa?*

Well, let's say he had something I wanted, and IQa.
But, I mean, did ya'llyga out together, or énything
like that? k

Oh, mno.

Okay. How about after yeﬂ got out of the Ecmé a§ter
the restrictions? |
Did I go out with him?

m“hﬁha
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Kelley - F. Redirect

One time. ’
One time. And was that~élaﬁa5 or did you havgﬁaomaﬁoéy
with yvou?
I had Patty Diaz with me,
Okay. 8o, it wasn't a 5&ta, it was the threeﬂéf you
then? :
Yes,
Okay. And what did you do?
We went to see a movie,
Okay.
MR. FEAZELL: 1I believe that's it, Judge.
MR, HUNT: I dén'c have any other questions.
THE COURT: Yéﬁ‘may step down, ma'am,
MR. FEAZELL: May this witness be ézeused?
MR. HUNT: No, Your Homor. '
MR. FEAZELL: Your Honeor, could thé‘wiﬁnass
be on like a day or two notice? |
THE COURT: . Yea; Ya'll know wher@lﬁc\get
ahold of her, in casekwe need her,
In other ward§,‘ma'am, I'm not excugiﬁg you
from the subpoena. ‘:’
MR. FEAZELL: May we approach the‘Béﬁch, Your
Honor? '

THE COURT: Yes, sir.

94
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(Whereupon, Counsel for thé State
(and Counsel for the Defense went
(into the Court's Chambers and
{(returned a short time thereafter,
(and the trial continued as follows,
(to-wit: e

THE COURT: Ladies and Gentlemen of the Jury,
I'm going to recess you. And I'm going to recess you
until 9:00 o'clock in the_mcfning.

I again caution you to keep in minévéha
specific instructions I have given you. T won't give
them to you again. I know you all know them by heart.

But I will excuse you until in the morning.

If everybody will, just let the jury clear

the courtroom.

-95.
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THE STATE OF TEXAS )
COUNTY OF McLENNAN )]

I, Morris W. Bowen, Certified Shorthand Reporter and
Official Court Reporter in and for the 54th Judiéiaiyﬁistrict
of Texas, do hereby certify that the above and fsiégoing
typewritten pages contain a full, true and cexzectft?gnscrip~
tion of my shorthand notes of the testimony of Beaﬁd#a Gayle
Kelley taken upon the occasion set forth in the caption
hereof, as reduced to typewriting by me or under my direction.

Witness my hand, this thé ;éf?éﬂay of Mé%7¢2§;;%é%xw
A.D., 1984,
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